

# Styremøte NRF 7 - 2014



Norges Rugbyforbund

**Sted:** Telefonmøte

**Dato:** 21/10-14

**Tid:** 19:00-20:30

**Deltagere:** Johan Bjørkevoll (President), Gavin Collins (Visepresident) forlot møtet 30min, Kristina Ruffles (Styremedlem), Erik Baret (Varamedlem), Anders Teigland (Styremedlem) etter 50min, Jose Garro (Utviklingsansvarlig) etter 30min. Elisabeth Berentzen (Generalsekretær)

**Forfall:** Kevin Tobin (Styremedlem), Simon Ferrington (Styremedlem) Katrine Steinvik (Styremedlem),

**Referent:** Elisabeth Berentzen

**NB: Var ikke nok deltagere til å fatte vedtak.**

## **Sak 61/14: Økonomi**

Kort oppdatering om at vi ligger bra til.

*Vedtak: Tatt til orientering.*

## **Sak 62/14: Oppdatering av skoleprosjektene**

Bergen skoleprosjekt. 16 & 17 nov tournament. Karl fikser liste innen 1st des. Stavanger? Horten? Oslo? For å øke nummer hos klubbene. Diplom. Tiltak liste fra Jose. Oppdatering på neste styremøte.

*Vedtak: Til orientering.*

## **Sak 63/14: Lisens og forsikring**

Elisabeth informerte om at det koster 30,- kr per engangslisens. Klubbene betaler inn til NRF i forkant med estimert antall, det blir oppgjør i etterkant med navn, adr. til & epost til deltagerne. Lager noe til dokumentasjon, ex. Lisenskort. NB: Viktig med oversikt av deltagerne i tilfelle skade.

*Vedtak: Til orientering.*

## **Sak 64/14: GS oppdatering**

Vi har et ansvar som forbund, og vi må ta det ansvaret.

Fk – eksempel. Zaza som fremdeles bor på sofa hos GS. Har ikke fått noen klubb som hun skal tilhøre. Pengene er utdelt, og FK ikke prioritert slik som var diskutert på styremøte 2. april 2014. Der ble det også informert, om at det måtte finnes ny klubb for neste deltager på Østlandet. Dette burde vært nok tid.

Jenny er tilbake fra Sør Afrika og skal fullføre sitt opphold i Norge, ettersom SARU ikke hadde noe opplegg for henne. SARU rotet til general Orientation Camp for de deltagerne som er her i Norge nå, hvem betaler for slike ekstrakostnader som dukker opp i slike situasjoner. Hvem tar ansvar for dette?

GS informerte om at dersom ikke styret kan forholde seg til regelverket til internasjonale forbund & nasjonale, så vil jeg måtte rapportere dette inn til kontrollkomiteen. [://www.idrett.no/saerforbund/Sider/omsaerforbund.aspx](http://www.idrett.no/saerforbund/Sider/omsaerforbund.aspx)

AML – Jose plan for sykemelding, hvem fikser vikar? HMS plan, hvem tar ansvar her? Dersom jeg ikke skal ha HR under meg, så må dette tydeliggjøres i min kontrakt.

Jobbet mye med landskampen XV, førstehjelp & ambulanse. Unity Prosjekt, vi får ca 150000 for å utdanne educators, lage retningslinjer som samstemmer med sverige & danmark.

Denne uken;

- regnskap prøve å få kontroll & betalt de som vi skylder.
- Lov seminar fredag & lørdag
- VM billetter

*Vedtak: Til orientering.*

## **Sak 65/14: TD oppdatering**

Jose kom sent til samtalen. Jobber med turnerings program for 2015.

*Vedtak: Til orientering.*

## **Sak 66/14: Seriekalender – kamper og turnerings forberedelser.**

Jose lager utkast til mandag, må ha høy prioritering fremover. Mer regional.

*Vedtak: Til orientering.*

### **Sak 67/14: GK oppdatering**

Det er enda ikke noen oppklaring i dette. Fremdeles utestående krav.

*Vedtak: Til orientering.*

### **Sak 68/14: Drakt og sponsoravtaler**

Må diskuteres mer.

*Vedtak: Til orientering.*

### **Sak 69/14: Landskamp**

Kristina informerte om kampen 18.10.2014

*Vedtak: Til orientering.*

### **Sak 70/14: Turneringsregler**

Vi må kreve mer fra klubbene. Må følge retningslinjer, samt alle klubber må stille opp for å kunne ha nok match commissioner, dommere osv. Lage system for å gradere klubber som de gjør i England?

*Vedtak: Til orientering.*

### **Sak 71/14: Neste møte**

Møte på tlf 4 nov 19:00-20:30

*Vedtak: Til orientering.*

*Referatet er blitt godkjent og signert av alle medlemmene i NRFs styre.*

---

Gavin Collins

---

Kristina Ruffles

---

Erik Baret

---

Simon Ferrington

---

Kirsten Redmond

---

Anders Teigland

---

Kevin Tobin

---

Katrine Steinsvik

---

Johan Bjørkevoll